

**HONG KONG**

**INTERIOR DESIGN**

**ASSOCIATION 2014**

**EVERYTHING YOU NEED TO KNOW ABOUT HKIDA  
AND ITS MEMBERS' LATEST DESIGN PROJECTS**





## APIDA 2013

Key dates of APIDA 2013

23 June 2013 - 23 August 2013

End of September - Mid of October 2013

29 November 2013

Call for Entries

Judging

Awards Presentation

A group of internationally-renowned industry professionals made up the judging panel for APIDA 2013. Entries went through two rounds of judging. A local judging panel selected the best ten entries from each category to become the finalists for the second round of judging by international judges.

## 亞太區室內設計大獎2013

亞太區室內設計大獎2013日期摘要

2013年6月24日至8月23日

作品徵集

2013年9月下旬至10月中旬

評審

2013年11月29日

頒獎典禮

亞太區室內設計大獎(APIDA)2013邀請了國際知名的業界人士出任評審團。參賽作品必須經過兩回遴選；本地評審團會先在各個組別中選出十個最優秀的參賽作品，然後再由國際評審團進行評審。

### First Round Local Judging Panel 首輪本地評審團

Mr. Kinney Chan	Founder of Kinney Chan & Associates
Mr. Ivan Dai	Partner of LRF Designers Ltd.
Prof. Cees De Bont	Dean & Swire Chair Professor of Design, PolyU School of Design
Mr. Greg Farrell	Executive Director of Aedas, Aedas Interiors Limited
Mr. Ed Ng	Co-founder & Director of AB Concept Ltd
Mr. David Tsui	Principal of HASSELL

### Second Round International Judging Panel 第二輪國際評審團

Ms. Joanne Cys	Dean: Teaching and Learning, Division of Education, Arts and Social Sciences Associate Professor in Interior Architecture, University of South Australia
Mr. Federico Delrosso	Architect of Federico Delrosso Architects
Mr. Jooyun Kim	Professor of Hongik University and Design Director of Studio Button
Mr. Makoto Tanijiri	Architect of Suppose Design Office
Mr. Yui Lin Wang	President of Chinese Society of Interior Designers (CSID)



# KIDA Activities International & PRC events 國內外業界協作

## East Gathering – Tokyo

Hosted by the Japan Commercial Environmental Design Association (JCD), the East Gathering 2013 - Tokyo was held during 20 - 27 October 2013, coinciding with JCD Design Award Exhibition & Awards Ceremony. Mr. Ajax Law and Ms. Virginia Lung of One Plus Partnership Ltd. represented Hong Kong as speakers in the EG Forum. In responding to the theme of Shopping Space, the winning works in that category of Asia Pacific Interior Design Awards 2012 were exhibited at the JCD Design Award Exhibition.

## East Gathering 東京站

第二屆的East Gathering東京站亦於2013年10月20日至27日舉行。日本商業環境設計協會（JCD）是東京站的主辦單位。這次東京站正好與JCD設計獎展覽及頒獎典禮同期進行。壹正企劃有限公司的羅靈傑先生和龍慧祺小姐代表香港在EG論壇發言。響應大會「購物空間」的主題，本會舉辦的「亞太區室內設計大獎2012」的該類別的獲獎作品亦在JCD設計獎展覽中展出。

